



Communiqué de presse

Harvard Business School invite les étudiants du Groupe ISCAE à la conférence de la Présidente de la CGEM

Dans le cadre du programme « FIELD GLOBAL IMMERSION » de Harvard Business School (HBS), cours obligatoire prévu dans le cursus MBA de cette prestigieuse Business School, les étudiants de HBS ont effectué une visite d'une semaine à plusieurs entreprises Marocaines.

Au programme de cette visite, figuraient :

- Une conférence-débat animée par Mme Miriem BENSALAH-CHAQROUN, Présidente de la Confédération Générale des Entreprises du Maroc (CGEM), qui a eu lieu mercredi 6 janvier 2016. Soixante six étudiants (66) du Groupe ISCAE ont été invités par Harvard Business School à ce rendez-vous ;
- Des Focus Groupes entre étudiants de HBS et du Groupe ISCAE ont été programmés tout au long de la semaine à l'ISCAE-Casablanca ;
- Un cours commun, animé par un professeur de HBS, au profit des étudiants de MBA de HBS et ceux du Groupe ISCAE.

Cette série de rencontres corrobore les résultats fructueux des premières visites des managers de « FIELD » au Campus de l'ISCAE-Casablanca qui a abrité des réunions avec plusieurs partenaires en Août 2015.



Press release

Harvard Business School students invite Groupe ISCAE students at the conference of the President of CGEM

Harvard Business School students invite 66 students from “Groupe ISCAE” at Ms. Miriem Bensaleh Chaqroun’s conference, President of CGEM.

As part of the "FIELD GLOBAL IMMERSION" of Harvard Business School (HBS), course provided in the required curriculum of the MBA from the prestigious Business School, The students of HBS by several Moroccan companies, during the first week of January.

The program of this visit include:

- A conference “Guest speaker” moderated by Ms. Miriem BENSALEH CHAQROUN, President of the General Confederation of Enterprises of Morocco (CGEM) on Wednesday, 6th January 2016.

Seventy-six students from “Groupe ISCAE” are invited by MBA students from HBS to this event.

- Focus Groups between HBS students and “Groupe ISCAE” students are organized through the week at ISCAE-Casablanca.
- A common course given by a professor of HBS on the benefit of MBA students and “Groupe ISCAE” students ISCAE.

This meeting confirmed the successful results of the first visits FIELD managers to Moroccan companies in August 2015, with the assistance of ISCAE Group.

These common events are the successful outcomes of the FIELD Managers to ISCAE-Casablanca Campus that hosted many meeting of the global partner, last August.

